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Protokół nr V/2024 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 28 sierpnia 2024r.  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:43. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W sesji wzięło udział 13 radnych: 

1. Marcin Bojaryn 

2. Bartosz Bukowski 

3. Laurence Cherni 

4. Tomasz Choroś 

5. Joanna Iwko 

6. Paweł Kopczyński 

7. Marzena Łużyńska 

8. Dominik Margielewski 

9. Maciej Motyl 

10. Marcin Podolski 

11. Adam Poprawski 

12. Jarosław Stark 

13. Karolina Stępień 

14. Marta Stępień 

15. Ewa Wojciechowska 

W sesji udział wzięli także: 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Sekretarz Miasta Sławno i Naczelnik Wydziału Organizacyjnego – Daniel Wojniak, 

− Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, inspektor 

Wydziału Spraw Społecznych i Edukacji – Magdalena Tęgosik-Gerlach, inspektor 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Dorota Matuszczak,  

− radca prawny –Paweł Jóźwiak, Maciej Jabłoński, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Sławnie), Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Sławnie),  Hanna Dobak (Dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Sławnie), Ewelina Zajko-Matulka (Księgowa w Żłobku Miejskim w Sławnie), 

− przedstawiciel prasy.  

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 
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PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 4 lipca 2024r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Regulaminu korzystania ze Stadionu Miejskiego w Sławnie, 

b) zmieniająca uchwałę nr XXI/124/2020 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 24 kwietnia 

2020r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Sławno oraz określenia granic ich obwodów, 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 536/1 obr. 

0002 miasta Sławno na rzecz użytkownika wieczystego, 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 536/2 obr. 

0002 miasta Sławno na rzecz użytkownika wieczystego, 

e) pomnika przyrody, 

f) uchylenia uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze Miasta 

Sławno, 

g) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno na 

2024 rok, 

h) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 rok, 

i) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Sławno na lata 2024-2035, 

j) zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia  

29 czerwca 2021r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka oraz 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Sławnie – punkt 

dodatkowy. 

4. Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Sławno na lata 

2018-2023 za rok 2023. 
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5. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o stanie przygotowania placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 2024 

roku. 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2024 roku. 

8. Wnioski radnych. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zebranych i stwierdzając kworum. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego punktu. 

Głosowano w sprawie: Wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku sesji - 3.j 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 

29 czerwca 2021r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej 

opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 4 lipca 2024r. 

 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 4 lipca 2024r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

 

2. Trybuna obywatelska 

 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie projekty uchwał wymienione w porządku sesji 

zostały pozytywnie zaopiniowane 27 sierpnia 2024r. na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

Rady Miejskiej w Sławnie. 

a) Podjęcie uchwały nr V/28/2024 w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze Stadionu 

Miejskiego w Sławnie 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania ze 

Stadionu Miejskiego w Sławnie 
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Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

b) Podjęcie uchwały nr V/29/2024 zmieniającej uchwałę nr XXI/124/2020 Rady Miejskiej  

w Sławnie z dnia 24 kwietnia 2020r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Sławno oraz określenia granic ich obwodów 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXI/124/2020 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 24 kwietnia 2020r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Sławno oraz określenia granic ich obwodów 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

c) Podjęcie uchwały nr V/30/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej oznaczonej nr 536/1 obr. 0002 miasta Sławno na rzecz użytkownika wieczystego 

 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 536/1 obr. 0002 miasta Sławno na rzecz użytkownika 

wieczystego 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 
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NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

d) Podjęcie uchwały nr V/31/2024 w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 536/2 obr. 0002 miasta Sławno na rzecz 

użytkownika wieczystego 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 536/2 obr. 0002 miasta Sławno na 

rzecz użytkownika wieczystego 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

 

e) Podjęcie uchwały nr V/32/2024 w sprawie pomnika przyrody 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie pomnika przyrody 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

f) Podjęcie uchwały nr V/33/2024 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyznania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze 

Miasta Sławno 
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Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyznania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 

obszarze Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

g) Podjęcie uchwały nr V/34/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Sławno na 2024 rok 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta Sławno na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

h) Podjęcie uchwały nr V/35/2024 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 rok 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 

rok 
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Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

i) Podjęcie uchwały nr V/36/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta 

Sławno na lata 2024-2035 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta Sławno na lata 2024-2035 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

j) Podjęcie uchwały nr V/37/2024zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady Miejskiej  

w Sławnie z dnia 29 czerwca 2021r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 

oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Sławnie 

Głos zabrał (26 minuta sesji) radny Bartosz Bukowski, który uzasadnił swoją decyzję 

głosowania „za” przyjęciem ww. uchwały, dot. zmiany opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

Miejskim w Sławnie. Zaapelował także, aby całość bądź większość środków, które wpłyną do 

kasy miasta  w ramach świadczenia „aktywnie w żłobku” było przeznaczane na funkcjonowanie 

Żłobka Miejskiego w Sławnie (w trosce o najmłodsze dzieci i rodziców). Poprosił, aby dzięki 

tym dodatkowym środkom nie była realizowana polityka fiskalna, polegająca na zmniejszeniu 

deficytu, a ta dotycząca wzmocnienia funkcjonowania ww. miejskiej instytucji. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady 

Miejskiej w Sławnie z dnia 29 czerwca 2021r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie w Żłobku Miejskim w Sławnie 
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Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

4. Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Sławno na lata  

2018-2023 za rok 2023 

Radni otrzymali ww. sprawozdanie w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z realizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Sławno na lata 2018-2023 za rok 2023 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

5. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o stanie przygotowania placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025 

Radni otrzymali ww. informacje w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o stanie 

przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025 - Szkoła 

Podstawowa nr 2 w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 
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NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

Głosowano w sprawie: Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o stanie 

przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025 - Szkoła 

Podstawowa nr 3 w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 2024 roku 

 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych  

w II kwartale 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

7. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2024 roku 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2024 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Tomasz Choroś 

 

 

 

 

8. Wnioski radnych (33 minuta sesji): 

1. Paweł Kopczyński – mieszkańcy budynków wielorodzinnych nie mają możliwości 

segregacji odpadów ze względu na to, że pojemniki są przepełnione i przez to są zmuszeni 

wrzucać odpady do środka osłon; radny uważa, że miasto powinno zapewnić możliwość 

segregacji odpadów wszystkim mieszkańcom – nie tylko domków jednorodzinnych, 

którzy dostają odpowiednie worki do segregacji odpadów, a pozostali nie dostają takich 

worków; poza tym pojemniki na plastik i metale są nieszczelne i drobne elementy wylatują 

z nich – w związku z tym Zarząd Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie 

wystosował wniosek o pojemniki i zapewnienie pojemników 1100 l do osłon – radny pyta, 

na jakim etapie jest ta sprawa i czy będą zapewnione pojemniki, bo uważa, że powinny 

one być zakupione do osłon, żeby wszystkie pojemniki były zamykane w osłonach, aby 

móc segregować odpady i egzekwować to od mieszkańców; podsumowując, prosi  

o interwencję ws. przepełnionych pojemników oraz zakup odpowiednich pojemników do 

osłon śmietnikowych lub znalezienie takiego rozwiązania, aby mieszkańcy budynków 

wielorodzinnych mieli możliwość segregacji odpadów; 

2. Ewa Wojciechowska – prośba o uwzględnienie w najbliższych planach remontowo                   

-inwestycyjnych ulic na Osiedlu Dzieci Wrzesińskich, które są w bardzo złym stanie; 

mieszkańcy ul. Orzeszkowej toną w błocie po opadach deszczu; ulicą Żeromskiego strach 

jeździć, bo można uszkodzić samochód; dojazdowe – Rejtana, Moniuszki – są też  

w bardzo złym stanie; mieszkańcy ul. Wyspiańskiego twierdzą, że od paru lat mają 

obiecany remont – niestety nie ma tego remontu; 

3. Marcin Podolski – do listy ulic przytoczonych przez radną Ewę Wojciechowską dodał 

ulice Kraszewskiego, 8 Marca, Plac Dąbrowskiego i okolice ul. Mireckiego; na rok 2026 

zgłasza wzięcie pod uwagę ulic Słowackiego, Tuwima, 11 Listopada łącznie z przebudową 

linii oświetleniowej – prośba o uwzględnienie w budżecie miasta rewitalizacji tych ulic; 

mieszkańcy mają pretensje, że są zaniedbywani, chcieliby te drogi mieć uporządkowane; 

4. Joanna Iwko – prośba o ujęcie w planach ul. Leśnej – naprawy drogi dojazdowej 

mieszkańców do domów; 

5. Bartosz Bukowski – wniosek od mieszkańców ul. Mieszka I o dokończenie remontu placu 

zabaw posadowionego przy tej ulicy; w chwili obecnej stan placu jest gorszy niż przed 

remontem; po zamontowaniu jednego nowego urządzenia i zdemontowaniu bramki 

wejściowej prace remontowe w tym miejscu zostały wstrzymane; brak bramki wejściowej 

skutkuje zagrożeniem dla dzieci, które przez to mają swobodny dostęp do pobliskiej ulicy 

– jest to szczególnie niebezpieczne dla tych dzieci, które wymagają wzmożonej opieki,  

a korzystają z tego placu zabaw; poza tym składa wniosek o zapewnienie przez miasto 

czystości tego miejsca – do tej pory większość prac z tym związanych wykonywanych 

jest przez samych rodziców (za co szacunek i pochwała), ale teren jako miejski musi być 
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regularnie sprzątany przez wyznaczone do tego służby; prosi potraktować sprawę jako 

pilną; 

6. Bartosz Bukowski – prośba o zwrócenie uwagi odpowiednich służb na bezpieczeństwo 

przy ul. Witosa – odbywa się tam wzmożony ruch z uwagi na remont ul. Gdańskiej; 

kierujący nie respektują ograniczeń prędkości w tamtym miejscu i przez to stwarzają 

zagrożenie dla innych uczestników ruchu, w tym pieszych zmierzających na pobliskie 

ogrody działkowe; radny wnosi o zajęcie się tą sprawą; 

7. Bartosz Bukowski – pytanie o remont Placu Wyszyńskiego – 28.08.2024 głosowane były 

zmiany w budżecie miasta i przesunięcie inwestycji w postaci remontu ul. Grottgera, 

Konopnickiej i Rapackiego na następny rok; radny prosi o wskazanie, czy aktualne jest 

stanowisko Burmistrza Miasta Sławno co do potrzeby uprzedniego remontu ulic 

Grottgera, Konopnickiej i Rapackiego oraz części Powstańców Warszawskich, Basztowej 

i Matejki przed rozpoczęciem inwestycji w postaci remontu Placu Wyszyńskiego 

(nawiązanie do wypowiedzi Burmistrza Miasta Sławno z debaty o stanie miasta w 2024r.); 

czy zmiana harmonogramu realizacji inwestycji w postaci przebudowy powyższych ulic 

w centrum Sławna oddali perspektywę remontu Placu Wyszyńskiego? 

 

Poza tym głos zabrała Marzena Łużyńska, która podziękowała w imieniu własnym  

i mieszkańców bloków ul. Gdańskiej 5, 7 i 9 oraz Mieszka I 13, a także bloków przyległych za 

zamontowanie oświetlenia w tamtym rejonie. 

 

 

9. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 28 sierpnia 2024r. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

  


